
Protokoll 2021-09-06

Art: Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid: Måndagen 6 september 2021, kl 18:00

Plats: Klubbhuset

Närvarande: Tor Erlandsson, Marianne Sölvebrant, Conny Andersson, Johan Lidén, 
Leo Mörtsell, Håkan Larsson

Frånvarande: Rickard Lundgren, Martin Mellqvist, Petter Isaksson, Nicklas Lindblad 
Helena Stenow

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning
Ordförande Tor Erlandsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
Dagordningen fastställdes.

§2 Justerare
Marianne valdes till justerare.

§3 Föregående protokoll
Protokollet lades till handlingarna.

§4 Ärenden

a) Nya arrendeavtalet
Conny informerade om det nya arrendeavtalet med Jönköpings Kommun. Avtalet är 
förnyat med 5 år.

b) Utökat arrende?
Bordläggs till nästa möte.

c) Föreningsadministratör för föreningsbidrag (kommun/fritid) 
Leo jobbar vidare med att få fram en ny administratör.

d) Ordningsregler i hamnen
Conny ansvarar för att ta fram ett informationsblad till nya medlemmar och att se 
över ordningsreglerna. Jobbas vidare med under kommande möten.

e) Pokerrun-båtarna, rapport från mötet (Leo)
Leo rapporterade om mötet och om eventet ”poker run”.



f) Arbetsdag/Arbetskväll?
Styrelsen beslutade att anordna en arbetsdag lördag 9 oktober.

§5 Ekonomi
Conny informerade om föreningens ekonomi. Till nästa möte vill han ha redovisning 
från arbetsrådsledarna av vad som gjorts hittills och vad som förväntas bli gjort 
under året (uppföljning av budget). Conny skickar ut info till råden. 
Conny informerade om Anders roll som mentor (bokföring).

§6 Arbetsråd och sektioner 
Leo berättade att seglarskolan med h-båt varit en succé, nästa års kurser är redan 
fullbokade.

Conny Eriksson ombeds ha jour-telefon för hamnvakten. Syftet är att kunna lösa 
akuta ärenden (ex utebliven vakt pga sjukdom) som uppstår under tider då kansliet 
är obemannat.

§7 Inkomna skrivelser
Beslut att arrangera en bakluckeloppis med båt-tema i vår (förslag från Helena 
Stenow).

§8 Övriga frågor
Conny kollar med Björn om båten som är förtöjd vid spången.

Conny kollar upp alternativa brandlarm för klubblokalen.

Tor önskar att styrelsen förbereder nästa års investeringar.

Håkan går vidare med projektet att asfaltera traversplanen, med viss utökning av 
befintlig asfalterad yta.

§9 Fastställande av nästkommande styrelsemöten
Datum: 11 okt   
Tid: 18:00

§10  Avslutning
Tor tackade och förklarade mötet avslutat.

Tor Erlandsson Johan Lidén Marianne Sölvebrant

Ordförande Sekreterare Justeringsperson


